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INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 

 

Hlášení závad: tel.: 315 765 056,  e-mail: poruchy@nova-ves.cz 

Městská policie Veltrusy: tel.: 777 919 156, 777 919 157 

Servis přípojek - kanalizace: spol. AQ – tel. 416 831 304 (p. Nováková),  víkendy - 

tel.: 724 719 298, 776 001 806 

Připomínky, nápady pro zlepšení fungování obce: info@nova-ves.cz 

 

Periodický tisk územního samosprávního celku. 

Vydává:  Obecní úřad Nová Ves, Nová Ves 154, 277 52,  IČ: 00237132, pro své části: 

Miřejovice, Nová Ves, Nové Ouholice, Staré Ouholice a Vepřek.  

Vychází 12 × ročně. Distribuce zdarma. 

Je registrován Ministerstvem kultury ČR pod číslem E 10295. 

Číslo 12/2024 vydáno 16. 12. 2024 v Nové Vsi v nákladu 555 ks. 

Zasílání příspěvků do zpravodaje: zpravodaj@nova-ves.cz. 

Redakce (informační výbor obce):                                                                                        

Ing. Bohdana Tobiášková, Jiří Faix, Mgr. Jiří Karas. 

Fotografie na titulní straně: Lukáš Jansa 

Za správnost a věcnost údajů uvedených v příspěvcích odpovídají jejich autoři.  

Názory obsažené v příspěvcích nemusí vyjadřovat stanovisko redakce nebo 

zastupitelstva obce. 

 

Uzávěrka dalšího vydání Novoveského zpravodaje je 15. ledna 2025. 

mailto:poruchy@nova-ves.cz
mailto:info@nova-ves.cz
mailto:zpravodaj@nova-ves.cz
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Vážení spoluobčané,  

blíží se nám konec roku, svátky klidu, míru a pohody. 

 

Přeji Vám všem klidné prožití vánočních svátků  

s Vašimi milovanými 

a do Nového roku Vám přeji hlavně zdraví,  

mnoho štěstí a úspěchů 

v soukromém i pracovním životě a hlavně: dobrou náladu. 

Srdečně zdraví Lukáš Jansa, starosta obce Nová Ves 
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V pondělí 9. prosince 2024 se sešlo zastupitelstvo obce Nová Ves na zasedání 

v počtu všech 9 členů: L. Jansa, Ing. R. Hakrová, Ing. P. Štorek, Ing. M. Knížková, 

Ing. A. Titěra, M. Srncová, Ing. B. Tobiášková, M. Exner a Ing. arch M. Hujer. 

Zastupitelstvo na svém zasedání mimo jiné:  

 Projednalo zprávu o hospodaření obce za listopad 2024 a rozpočtové 

opatření č. 9/2024. 

 Vzalo na vědomí zprávu finančního výboru. 

 Projednalo a schválilo rozpočet obce Nová Ves na rok 2025 (sestaven 

jako vyrovnaný ve výši 30 781 500 Kč) a rozpočtové opatření č. 1/2024 

Střednědobého výhledu rozpočtu Obce Nová Ves 2022-2026. 

 Projednalo a schválilo rozpočet Mateřské školy Nová Ves na rok 2025 

(sestaven jako vyrovnaný ve výši 787 000 Kč) a Střednědobý výhled 

rozpočtu Mateřské školy Nová Ves na roky 2026 a 2027. 

 Pověřilo starostu provedením rozpočtového opatření k 31. 12. 2024. 

 Schválilo ceny stočného na rok 2025 ve výši 66,19 Kč/m3 bez DPH,         

tj. 74,13 Kč/m3 s DPH. 

 Schválilo organizační strukturu obce na rok 2025. 

 Schválilo poskytnutí mimořádné odměny místostarostce obce. 

 Schválilo výši odměn za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 

obce a dalších osob. 

V diskuzi se mimo jiné probíralo:  

 problematika třídění odpadů (více v článku starosty),  

 aktuální situace ohledně nových jízdních řádů, 

 reakce ČIŽP na podnět na pěnu na Bakovském potoce – podnět se jako 

oprávněný šetří,  

 stížnost obyvatel na nelegální parkoviště kamionů v Nové Vsi „u křížku“ – 

podnět shledán kralupským stavebním úřadem jako oprávněný a šetří se, 

 termín příštího zasedání zastupitelstva – 3. února 2025 v 17:30 hod.   

Zapsala Dagmar Petrásková. Kompletní zápis naleznete na webových stránkách Nové 

Vsi: www.nova-ves.cz vpravo odkaz: Zápisy ze zasedání zastupitelstva.  
 

Prvním úředním dnem nového roku pro Vaše záležitosti na obecním úřadě  

bude pondělí 6. ledna 2025. 

http://www.nova-ves.cz/
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STAROSTA INFORMUJE 
NOVÉ JÍZDNÍ ŘÁDY 

Jak jistě víte, tak od 1. 12. vzešly v platnost nové jízdní řády, které pro nás 

znamenají podstatné změny, se kterými přišla IDSK (Integrovaná doprava 

Středočeského kraje). 

Tyto změny IDSK avizovala dopředu, byla vytvořena stránka, kde mohli lidé 

změny připomínkovat. Což řada z vás udělala a dopravce tak měl z čeho 

vycházet pro případné úpravy.   

K mému nemilému překvapení a bohužel i po opakovaných urgencích se do 

finální podoby podněty obyvatel vůbec nezapracovaly. Přišlo mi to dost nefér, 

jednak nemám rád zbytečně vynaloženou energii a čas, také jsme na jejich 

žádost tyto výzvy šířili po komunikačních 

kanálech mezi obyvatele. Navíc jsme jako obec 

v rekordně krátkém čase upravili zastávku          

na Homolce – zatím provizorně, ale výsledek 

nevypadá vůbec špatně.  

Nakonec se přeci jen podařilo IDSK přesvědčit    

o potřebě větší obslužnosti Vepřku a Starých 

Ouholic linkou 466 a také o přidání zastávky u kralupského Tesca pro linku 646, 

aby si lidé mohli dojet na nákup. 

Také doufám, že dopravce přehodnotí školní autobusy, protože např. oba 

„mělnické“ mají vždy velká zdržení nad novoveskými kruháky, stejně tak trasa 

Kladno – Roudnice nad Labem je často zpožděná. Ideální varianta by byla vrátit 

trasu Roudnice – Kralupy. I tuto zpětnou vazbu jsme dopravci zaslali, stejně jako 

řada z vás.  

Osobně doufám, že se tyto porodní bolesti nové koncepce dopravy v našem 

regionu podaří odladit ke spokojenosti cestujících a budeme v tom jako obec          

i nadále maximálně nápomocni. 

Budou tedy platit nové, dodatečné změny: 

 linka č. 466 od 15. 12. 2024 více závleků na Vepřek a do Starých Ouholic, 

 linka č. 646 od 1. 1. 2025 bude každá zastavovat na zastávce Kralupy nad 

Vltavou – Obchodní centrum. 
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POPLATKY ZA ODPAD NA ROK 2025 

Sazba poplatku za odpady na rok 2025 zůstává stejná jako v loňském roce, 

tj. 1 200 Kč na osobu. 

Špatnou zprávou ale je, že jako obec od října tohoto roku překračujeme zákonný 

limit 150 kg/osoba/rok na SKO (směsný komunální odpad). Což bude pro obec 

znamenat jednak větší finanční zátěž (poplatek na osobu je maximální, přesto 

jsou reálné náklady ročně vyšší o cca půl 

milionu korun a obec odpady každý rok 

dotuje), ale hlavně riskujeme vypovězení 

smlouvy ze strany svozové firmy. 

Na první pohled to třeba nemusí vypadat 

tak tragicky, ale finanční následky            

pro obec by to mělo fatální. S koncem 

skládkovného v roce 2030 se ceny budou 

neustále zvyšovat. A např. skládka 

Uhy/Nelahozeves bude mít kapacitu vyčerpanou už o několik let dříve. 

Pochopitelně vedeme jednání na úrovni ORP Kralupy nad Vltavou o společné 

strategii obcí o společném svozu dopadu, ideálně do budovaného ZEVO Mělník. 

Těchto zařízení bude zatím v republice tak málo, že jedna malá obec pro ně 

nebude vůbec zajímavá (na Mělník chce např. svážet odpad Karlovarský kraj!!!), 

máme tedy šanci jen jako celek. 

Do té doby se jeví ekonomicky nejvýhodnější zůstat u stávající smlouvy.  

Apeluji tedy na všechny, abychom lépe třídili. V dalších číslech zpravodaje       

se tomu budeme věnovat podrobněji, protože ne každý má popelnice na tříděný 

odpad, BIO apod., což nás jako obec může posílat do červených čísel. Bude také 

nutné regulovat počet černých nádob, které mají jednotlivé domácnosti. 

Pochopitelně i obec musí jít příkladem: budeme efektivněji třídit odpad např.     

na hřbitově, zastávkách atd., kam přidáme nádoby na tříděný odpad. 

Doufám, že se mi tu podařilo aspoň částečně srozumitelně vysvětlit „bryndu“,   

ve které se můžeme ocitnout i důvody, proč je nutné s tím něco dělat. Děkuji 

všem, kdo se k tomu postaví zodpovědně. 

Informace k platbě poplatků najdete na webu obce: https://www.nova-

ves.cz/urad/sluzby-a-poplatky. Poplatky za odpady a psy (výše poplatku zůstává 

také stejná) jsou splatné nejpozději do 28. 2. 2025. 

Lukáš Jansa, starosta 

https://www.nova-ves.cz/urad/sluzby-a-poplatky
https://www.nova-ves.cz/urad/sluzby-a-poplatky
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Vážení spoluobčané, 

společně s tímto vydáním zpravodaje jste              

do schránek obdrželi Vánoční obálku. 

Její součástí je mimo jiné kalendář svozu 

odpadů na rok 2025 – pozor, leden začíná 

svozem směsného odpadu a pak následuje 

papír (ne plasty, jak by se nabízelo). 

Dále prosím věnujte pozornost přiloženému letáku, kde Vás informujeme            

o změně ohledně tištěného zpravodaje.  

Víme z rozhovorů s občany, že mnozí z vás už si zpravodaj čtou na webu obce      

a nepotřebují tedy výtisk do schránky. Bohužel nám náklady        

na tisk neúprosně rostou, a proto jsme se rozhodli,                   

že zavedeme systém SAMOLEPKY NA SCHRÁNKY.  

To znamená, že pokud si přejete i nadále dostávat do schránky 

svůj výtisk zpravodaje, nalepte si, prosím, na schránku 

přiložený štítek – samolepku (voděodolná). Pro dobrovolníky, kteří zpravodaj 

roznáší, to bude informace, že zpravodaj do schránky chcete. 

Výtisky budou i nadále k vyzvednutí na úřadě či pár kousků v obchodě. 

Věříme, že je to krok správným směrem a doufáme, že to bude pro všechny 

komfortní.   

S končícím rokem bychom rádi poděkovali dobrovolníkům, kteří zpravodaj 

obětavě každý měsíc za každého počasí roznáší!  

Bohdana Tobiášková, informační výbor 
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Se členskou schůzí jsme se trefili zrovna do Mikuláše a tak se naše setkání 

neobešlo bez toho, aby se nám do něj mikulášská cháska nevložila. Protože 

nikdo nezlobil, neměl čert důvod použít pekelného koštěte, zato Mikuláš 

hodnotil a podaroval spravedlivě. Cukrátky nerozlišoval, kdo diabetik je nebo 

není - podělil všechny.  
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Zpráva o činnosti spolku byla tentokrát velice stručná. Jednak se toho moc 

neudálo a program byl zaměřen spíše ke vzpomínání, co jsme spolu v průběhu 

roku zažili, formou projekce foto obrázků a také  videa Jirky Vykuse, které pořídil 

na  letošních dožínkách – moc pěkné.  

Z listopadových a prosincových akcí jsme rádi vzpomněli návštěvu 

předaukční výstavy kolem 250 obrazů předních českých, ale i světových malířů – 

nezamluvili jsme si nic. Následně jsme Cestu k výstavě fotografií skvělého             

J. Šibíka – (fota ze Severní Korey za účasti autora) jsme vedli záměrně kolem 

pražské atrakce obří hlavy F. Kafky a přes knedlíkárnu.  

Následně jsme si splnili dlouho zamýšlenou návštěvu rodného domu            

A. Dvořáka v Nelahozevsi. Nevycházeli jsme z údivu. Prvním byla skutečnost,          

že pro nás patrioty z okolí byl zdarma. Okouzlila nás i celá expozice, způsob          

a rozsah předání informací za využití audiovizuální techniky přístupné                    

i nepoučeným v jejím užívání – vřele doporučujeme. Rádi jsme pochválili letošní 

advent ve mlýně, kde jsme se také rádi viděli.  

 Prosinec je v našem spolku zvláštní i tím, že jsou v něm osmery jmeniny       

a čtvery narozeniny - z nich jedny hezky kulaté a toto nelze přeci opomenout. 

Nějak vznikl obyčej, že oslavenci něco přinesou a tak jsme se nakonec těžko       

ze schůze rozcházeli.   

Příští členskou schůzku máme opět hned začátkem ledna, konkrétně              

9. 1., následovat bude únorová výroční členská schůze s volbou nového výboru 

Spolku seniorů. 
  

Vážení sousedé, přejeme Vám do nastávajícího 

svátečního období 

a celého nového roku zdraví, klid, pohodu  

a dobré přející lidi kolem sebe.  

Rádi se s Vámi potkáme při veřejných  

i našich spolkových akcích.  

Neostýchejte se – převážnou většinu našich 

akcí připravujeme jako veřejnou  

a rádi Vás na nich přivítáme. 

 

Předseda spolku Ing. Bruno Vognič   
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První adventní neděle patřila i u nás, tak jako skoro ve všech městech a obcích, 

zahájení Adventu. I letos jsme zvolili prostředí mlýna se svojí podmanivou 

atmosférou.  

 

Brána se otevřela v 15 hodin a návštěvníci si tak mohli začít užívat vše, co se 

nabízelo: výborné občerstvení z Hospůdky u Jelena (obzvlášť zvěřinový guláš 

sklidil veliké uznání), nákupy u stánků s rukodělnými výtvory a pečením, které 

byly jak venku, tak v hlavní mlýnici. Pro děti i dospělé byla k dispozici vánoční 

dílna.  

  

Otevřely se také dveře muzea, které se také svátečně vyfiklo – opět jsme 

vystavili nádherný betlém, který muzeu věnovala J. Klímová, nechyběl ani 

stromeček se starými ozdobami.  
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Se stmíváním se rozezněl areálem hlas Lucky Jůzové při zpěvu vánočních písní. 

Všichni jsme se moc těšili na vystoupení dětí z naší mateřské školky                       

a na společné odpočítávání rozsvícení stromečku.  

 

  

V 17 hodin pak zájemci pokračovali na komentovanou prohlídku mlýna             

s P. Linzerem. 

I přes mrazivé počasí si na slavnost našlo cestu plno návštěvníků, děkujeme! 

Bohdana Tobiášková, kulturní výbor 
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Je to krásná a dlouholetá tradice, že si každá část naší obce na začátku Adventu 

rozsvítí svůj stromeček.  

Příležitostí pro příjemná setkání totiž nikdy není dost! 

I letos se to díky spolkům, přátelům, sousedům podařilo.

 

Nová Ves 

Staré Ouholice
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Miřejovice 

 

Vepřek / Nové Ouholice

(Fot.:B. Tobiášková, A. Knotková. P. Burian, B. Vognič) 



 14 

Prosinec je pro fotbalové kluby klidový měsíc. Přiznáme se, že se stále kocháme 

naším umístěním na 2. příčce aktuální tabulky. Je milé přezimovat tak vysoko. 

Areál je zazimovaný a odpočívá před další částí sezóny. Lehce ho zatížíme          

na Silvestra, kdy si před obědem půjdeme zahrát tradiční silvestrovský fotbálek    

a připijeme si společně na zdraví. Kdyby se s námi chtěl přijít kdokoli proskočit, 

má dveře otevřené, ale můžete přijet samozřejmě jen pobejt. 

Na druhou část sezóny se začneme připravovat už 

začátkem ledna, kdy pojedeme od 8. do 12. ledna 

2025 na zimní soustředění do Podještědského 

sportovního areálu v Českém Dubu. A po návratu se 

budeme připravovat v hale v Kralupech nad Vltavou. 

První ostřejší zápas nás bude čekat hned na začátku 

března, který bychom měli sehrát v rámci Poháru OFS (Okresního fotbalového 

svazu), kam jsme premiérově přihlášeni spolu s dalšími 15 celky. Bude se hrát 

vyřazovacím způsobem, tak uvidíme, kam to dotáhneme. 

Přejeme všem členům, fanouškům a příznivcům krásný advent, 

úspěšný start do roku 2025, hodně zdraví a radosti.                                                           

Děkujeme za podporu a přízeň. 

Petr Barnat, sekretář klubu 
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Jako každý rok i letos se vydal Mikuláš se svou družinou za dětmi. 

Po setmění s východem první hvězdy se vydali na svou pouť potěšit, i trochu 

postrašit, naše děti ve všech částech naší obce. 

Čertovi se od loňska uzdravilo kopyto          

a odhodil berli. Děti se tedy letos musely 

mít víc na pozoru. 

Tradičně plno dětí bylo v Miřejovicích          

a Nových Ouholicích. Ve Starých Ouholicích 

a v Nové Vsi přišlo dětí méně, na Vepřku 

nepřišel nikdo. 

Děti Mikuláši, andělovi a čertovi kromě 

hezkých básniček a písniček přinesly svá 

výtvarná díla. Od anděla za ně dostaly 

drobné sladkosti.  

Mikuláš nám výtvarná díla zapůjčil                

a o vánočních prázdninách si je budete moci, stejně jako v loňském roce, 

prohlédnout v Galerii Mezi Živly v Miřejovicích na náplavce.  

Jirka Karas 
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Již pojedenácté se 1. ledna 2025 sejdeme na návsi v Nové Vsi, abychom nový rok 

přivítali pohybem.  

Ve 14 hodin tak mohou účastníci Novoročního běhu vyrazit na trať, která            

je provede všemi částmi naší obce – a jako tradičně kolem všech obecních 

vánočních stromečků. Je třeba 

zdůraznit, že označení běh je trochu 

zavádějící.  

Cestu je možné absolvovat jakýmkoliv 

způsobem bez použití „motorů“. Takže 

jít, běžet, jet na kole nebo koloběžce, 

vézt se v kočárku ... 

Jedinou hnací silou je nadšení a chuť 

strávit hodinku, případně dvě, na 

čerstvém vzduchu se svými známými       

a sousedy. A vítáni jsou samozřejmě         

i naši čtyřnozí kamarádi.  

Novoroční běh není závodem, je to 

akce pořádaná hlavně pro dobrou 

náladu.  

A tu bude možné si na konci                      

v Miřejovicích vylepšit ještě dobrým 

svařáčkem a určitě se najde i něco 

drobného k zakousnutí.  

Za MK Miřejovice Dana Burianová 
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Letošní Koloběh Říp – Praha proběhl naší obcí v sobotu   

7. prosince. Zúčastnilo se ho sto smíšených dvojic, kdy 

muž a žena se střídají o jedno kolo a druhý běží. 

Padesátikilometrová trať startuje na vrcholku Řípu, vede 

po červené turistické značce a končí v pražské loděnici 

v Troji. Pořadatelkou závodu je známá filmová kaskadérka a všestranná 

sportovkyně Hanka Dvorská. 

Náš Okrašlovací spolek Nových Ouholic a okolí 

tradičně připravil pro závodníky občerstvovací stanici, 

kde jsme nabízeli teplý čaj, vodu, různé koláče, 

perníky, škvarkové placky a letos dokonce                       

i bramboráky, které připravily členky a příznivkyně 

spolku. 

Náš spolek připravil občerstvovačku pro Koloběh již 

podeváté. Poprvé to bylo v roce 2015 a jednou se 

Koloběh nekonal kvůli covidovým opatřením. Vzniklo     

to tak, že tehdy závodil můj syn s partnerkou a já jsem 

jim chtěl dát u nás po cestě občerstvení. Ale slovo dalo 

slovo a se spolkem jsme se rozhodli, že uděláme 

občerstvovačku všem. Můj syn se už toho závodu 

neúčastní, ale dobrá atmosféra, radost závodníků a pocit, že někomu 

„okrášlíme“ život vedou k tomu, že děláme tu občerstvovačku dál a rádi.  
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Martin Exner za Okrašlovací spolek Nových Ouholic a okolí 
 

Tahle sympatická trojice letos navštívila děti v naší mateřské školce. 

Uznejte, těch se není třeba bát  
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DĚTSKÉ KLUBÍKY 
S blížícím se koncem roku většina z nás přemýšlí o tom, jaký ten 

končící rok byl, co se povedlo a co ne. Za naši skupinku tvůrčích 

maminek mám z toho, jak se klubíky s tvořením a s angličtinou pro nejmenší 

rozběhly, velkou radost.  

V září se ukázalo, že většina dětí pokračuje 

dál a k tomu přibylo pár nových. Na tvoření 

se nás každý týden schází kolem 10 a s o 

rok staršími dětmi se můžeme pouštět do 

nových složitějších věcí a těm menším 

ochotně pomáhají maminky, když je 

potřeba. I když je to někdy šrumec a každá 

máme někdy práce nad hlavu, tak to dětské 

nadšení za to stojí a je tou největší 

odměnou. 

Dovolte nám touto cestou poděkovat 

vedení obce a mateřské školy za možnost využívat jejich prostory a také 

děkujeme všem rodičům a prarodičům za jejich podporu ať už formou 

nejrůznějších materiálů vhodných k tvoření, tak i vřelým slovem. 

Přejeme všem, abyste si užili krásné a pohodové Vánoce a aspoň na chvilku 

A v novém roce se těšíme na další měli čas kouknout se na ně dětskýma očima. 

společné chvíle.  

Jana, Radka, Štěpánka z tvoření a Oldřiška z angličtiny  
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 „Mami, toto je moje nové číslo mobilu xxxxxxx, ten původní se poškodil vodou, 

a jak se máte, co děláš?, potřebuji Vaši pomoc, z tohoto telefonního čísla se 

nemohu zatím dostat ke svému bankovnímu účtu, potřebuji zaplatit něco 

předem, pošli mi prosím na WhatsApp obrázek tvojí platební karty, pokusím se 

zaplatit sám…“ 

Toto je přepis podvodného jednání vedeného k vylákání přístupových údajů 

k našim účtům z úterka 10. prosince. DÁVEJTE SI POZOR!!!  

 Listopadové počasí:  

Zaznamenal jsem: 6 slunečných či částečně slunečných dnů, 8 větrných,          

14 dnů s mlhami (z toho 6 s celodenních).  

Napršelo pouhých 13 mm, přičemž maximální denní úhrn srážek (4 mm) spadl 

13. listopadu! Průměrná denní teplota dosáhla 7,1 ⁰C, noční 1,7 ⁰C.  Nejvyšší 

denní 17 ⁰C (1. 11.), noční 11 ⁰C (2. 11.). Nejnižší denní -0 ⁰C (10. -12. 11.), 

noční -4,2 ⁰C (10. 11.). Ještě 12. listopadu jsem tahal zvířatům z kožíšků 

klíšťata.   

 To mně hlava nebere. Od toho 

opakujícího se nepořádku 

k odpadkovému koši (to červené            

za lavičkou) je to necelých 14 -  čtrnáct! 

kroků. Takováto arogance a neúcta 

k místním je málokdy k vidění.  

Prosím – vy co se s tímto ho….m zde 

cca jednou týdně setkáváte - domluvte 

mu a vysvětlete, že nás opravdu nebaví          

po něm uklízet.   

(Tento svinčík se v takovéto podobě 

vyskytuje na cestě od křižovatky „U lípy“   

ke schodům na hřbitov skoro každý 

týden).   

Fotografováno dne 10. prosince v 16:22 

hod.   

Bruno Vognič  
 

https://davidgarlandjones.com/cs/tehnologii/108847-vatsapp-chto-eto-takoe-kakie-funkcii-vypolnyaet-ego-primenenie.html
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 Ordinace MUDr. Hájkové
23. 12.  zástup MUDr. Scheinost: 8 - 11 hod., Mostní 818, Kralupy nad Vlt.,    

tel. 312 312 919 

24. 12. - 26. 12. zavřeno 

27. 12.  zástup MUDr. Horák: 8 - 11 hod., Dr. E. Beneše 695, Kralupy nad 

Vlt., tel. 315 726 221 

Ve dnech 30. a 31. 12. ordinační hodiny MUDr. Hájkové 7:30 hod. – 11 hod. 
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Obchod Nová Ves: Pondělí – pátek:  6:30 – 19:00 

Sobota – neděle:  8:00 – 19:00  

Pošta Nová Ves: Pondělí + středa:  8:00 – 11:00, 14:00 – 18:00 

    Úterý + čtvrtek:   8:00 – 11:00, 14:00 – 16:30 

    Pátek:    8:00 – 10:30 

Knihovna Nová Ves: Úterý   17:00 – 19:00 

Asistenční služba pro seniory: tel. 607 615 004 (M. Procházková Jelínková) 

Bohoslužby v kostele: každý 3. čtvrtek v měsíci od 18 hodin 

24. prosince Setkání na Štědrý den v kostele na Vepřku - od 13:30 do 16 hod. 

31. prosince Silvestrovská párty v Hospůdce u Jelena, od 18 hodin 

1. ledna Novoroční běh - ve 14 hodin z novoveské návsi do Miřejovic 

2. ledna Cvičení pro ženy v sále OÚ - od 18 hodin (1. lekce, každý čtvrtek) 

9. ledna Schůze Spolku seniorů - od 14 hodin v sále OÚ 

3. února  Zasedání zastupitelstva obce - od 17:30 hodin v sále OÚ 

15. února Novoveský masopust - od 14 hodin na novoveské návsi 

15. února Masopustní zábava - od 20 hodin v sále OÚ 

22. března Josefovská zábava s Mošňáky 
 

 


